
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte Marítim

Data:  8  de novembre de 2021
Número: 05/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00 h
Lloc: Saló de Reunions Centre Cultural «la Marina»

Assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano Presidenta

Esteban Ventura Martí Vocal (Regidor)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor)

Lidon Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicente Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Manuel Gonzalez Galván Vocal (AA.VV. Marjalería)

Tica Palau Campos Vocal (AA.VV. Faro)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unio Musical del Grau)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Scouts)

Ana Raga Cases Vocal (AMPA “el Pinar”)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Ester Giner Hidalgo (Vocal – Veïna).

Excusen la seua assistència: 

Orde del dia:

1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data  4 d'octubre de
2021.

2.- Nadal en el Grau

3.- Bons de Comerç Local

4.- Aula 2 Anys CEIP Sebastián Elcano

5.- Precs i preguntes
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En el Saló de Reunions del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló,
sent  les  20:00 h del  dia  8  de novembre de 2021,  sota la  presidència   de la  Il·lma
senyora  tenienta  d'alcalde,  Senyora Maria  Carmen  Ribera  Soriano,  es  reunixen  els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la
sessió.

1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  De  l'ACTA  DE  L'ANTERIOR  SESSIÓ  DE  DATA  4
D'OCTUBRE  DE 2021

La Sra. Presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a
la redacció de l'acta de la passada sessió celebrada el  4 d'octubre de 2021

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- NADAL EN EL GRAU

La Sra. presidenta va informar els presents que a causa de la incidència actual
del COVID l'ajuntament havia decidit suspendre els actes de celebració de  cap d'any,
consistents  en la  instal·lació de la  carpa en el  pati del  CEIP Elcano amb actuacions
musicals, i  el vídeo multitudinari previ a les campanades que es passava enfront de
l'Edifici del Rellotge. Va afegir que l'ajuntament estava remenant realitzar  xicotets actes
a l'aire lliure amb nadales i simbombes el dia 18 de 16:00h a 18:00h i el dia 24 de
12:00h a 14:00h, però que encara no s'havia decidit on ubicar els dits actes.

3.- BONS DE COMERÇ LOCAL CASTELON.

La  Sra presidenta va comentar als  presents que   l'Ajuntament de Castelló, a
través  de  la  Regidoria  d'Innovació  Comercial,  ha  llançat  este  dijous  la  campanya
‘Abonem Castelló’, la iniciativa per a impulsar el comerç de proximitat i el consum local
a través d'un sistema de bons subvencionats al 50% pel consistori per a comprar en
botigues de la ciutat. Va afegir que amb esta campanya es posaran en circulació una
sèrie de bons de diferents quanties (20, 50, 100 i 200 euros) que es podran gastar en
qualsevol  d'Ios  comerços  detallistes  de  la  ciutat  de  Castelló  que s'adherisquen.  Els
consumidors i consumidores, en el moment de comprar els bons, pagaran el 50% del
seu valor nominatiu, sent l'altre 50% l'import de la subvenció directa municipal. 

Va explicar als membres de la junta que Ee Ajuntament ha aprovat una partida
de 213.900 euros per a la posada en marxa d'este projecte, que està gestionat a través
de Confecomerç. La iniciativa s'ha posarà en marxa este dijous i comptarà amb una fase
prèvia perquè els tots els comerços detallistes de la ciutat, que tinguen un local obert al
públic amb un màxim de 15 persones treballadores (a data 31 desembre 2020), puguen
adherir-se a la campanya. A partir de dilluns que ve 15 de novembre s'activaria la web
www.castellodelaplana.bonoconsumo.es per a l'adhesió de comerços i,para la venda de
bons per valor de 20, 50, 100 i 200 euros 

Va finalitzar la  Sra presidenta que es tracta d'una "important iniciativa per a
incentivar el consum en els comerços de la ciutat i reactivar el sector després de patir
les conseqüències econòmiques de la pandèmia". 
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4.- AULA 2 ANYS CEIP SEBASTIAN ELCANO

La Sra. presidenta va informar els membres de la junta de  que a partir del curs
2021-2022 el CEIP Elcano disposarà d'Una Aula per a xiquets de 2 anys, igual que el
CEIP La Pineda i el CEIP l'Illa, que sumat a les aules de l’Escola Infantil “Mar de Somnis”
faran que hi haja un numere considerable de places per a xiquets d'estes edats en el
Grau.

5.- PRECS I PREGUNTES

Va obrir el torn  la Sra Palau sol·licitant informació sobre les tarimes en desús
pertanyents als comerços d'hostaleria tancats

Va contestar la Sra presidenta que pel fet que l'ocupació de via pública de les
dites tarimes estava abonada fins a fi del 2021, de moment no es podia fer res, però
que des de la  Tinença Alcaldia del Grau ja s'havien iniciat els tràmits corresponents
amb els  departaments de Mobilitat  i  Activitats perquè quan començara el  nou any
2022, instaren als titulars de les dites tarimes a què les retiraren.

La Sra Palau va sol·licitar que es podaren els plataners de la Pza Mare de Déu
del Carme, ja estaven plens d'estornells i les deposicions d'estos causaven molèsties a
vehicles i vianants.

La Sra presidenta es va comprometre a sol·licitar el seu poda al departament
corresponent.

La  Sra.  Raga va comentar  que en la  C/L'Estrela   -  uns dels  carrers  on hi  ha
situada una porta del  CEIP la Pineda – era perillosa en les hores d'entrada i  eixida
d'escolars a causa de les estretes voreres i a la quantitat de vehicles que transitaven en
eixos  moments,  per  la  qual  cosa  la  junta  de  l'AMPA del  CEIP  la  Pineda  va  decidir
sol·licitar que eixe carrer es tancament momentàniament a les hores d'entrada i eixida
d'escolars.

Va afegir la  Sra. Raga que la dita sol·licitud s'ha remés ja a mobilitat junt amb
una altra que conté un projecte realitzat per una professora del centre en relació amb
els seus alumnes en el qual proposen una modificació del carril bici de manera que es
puga arribar amb bicicleta fins a la porta del centre de forma segura.

La Sra presidenta va respondre que s'interessaria per ambdós propostes.

La  Sra Ribera va sol·licitar que el  nom de la Biblioteca figurara en zones de
l'edifici mes visibles per als vianants.

Va contestar la Sra. Presidenta que ho proposaria.

El Sr. Ortiz va sol·licitar la reinstal·lació de miniecoparques enfront de la Tinença
i al Casal Jove, ja que se desvan instal·lar els que prèviament havien.

El Sr. secretari va contestar que se desvan instal·lar a causa del seu mal estat  -
podrits per la corrosió - , i que al canviar l'empresa adjudicatària del servici, està ultima
no havia  considerat  convenient  instal·lar-los  a  pesar  que el  personalment  ho  havia
sol·licitat.

La Sra presidenta va dir que se'l comentaria al regidor competent.

Diversos  membres de  la  junta  es  van  queixar  de  la  proliferació  de  patinets
elèctrics i la seua falta de control.
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La Sra presidenta va contestar que s'estava ultimant una ordenança municipal
respecte d'això i que esperaven que una vegada en vigor se solucionaren la majoria
dels problemes.

El  Sr  Guillamón va sol·licitar que es  netejara el  solar  siti  a  les  esquenes de
l'Hotel Turcosa, ja que estava ple de rates.

La Sra presidenta va contestar que s'informaria prop d'això.

Es va interessar el Sr Guillamón  sobre les solucions que proposava l'ajuntament
per  a  resoldre  el  problema  dels  coloms  en  la  C/Alcocebre  i  adjacents  (Gravina  i
Trafalgar).

Va contestar la Sra presidenta que el tema no era de la seua competència. Que
ella s'havia reunit amb la comunitat de veïns i els va remetre Fernando Navarro que era
el  Regidor competent. 

Va comentar que de totes maneres, el principal problema era que la gent els
donava de menjar, la qual cosa per a elles era un reclam, i que la primera cosa que calia
fer per a solucionar-ho era no alimentar-les.

El Sr Guillamón es va interessar sobre el quiosc siti en el Jardí del Port.

Va contestar la Sra presidenta que encara no s'havia firmat la cessió del parc.

El Sr Guillamón va voler saber quan entraria en vigor l'ordenança fiscal que ha
de regular el parc d'autocaravanes, ja que els caps de setmana, les que no caben en
l'aparquen fora i causen problemes als aficionats que van al Javier Marquina.

També  va  aprofitar  per  a  reclamar  mes  seguretat  en  la  zona  del  Javier
Marquina,  ja  que  últimament  acudien  3  jóvens  per  allí,  que  tenien  atemorits  els
xiquets, havent realitzat ja diversos robatoris.

I sent les 21:00 h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En
done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la Sra presidenta de
la Junta Municipal de Districte.
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